
                                        

 

 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR-SUŠAK 
Vijeće mjesnog odbora Centar-Sušak 
 
KLASA: 024-05/22-01/25 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 

 
Rijeka, 09.06..2022. 

    
ZAPISNIK S 36 sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA CENTAR - SUŠAK 

održane  09. lipnja 2022. godine (četvrtak) u 17.30 sati u prostorijama mjesne samouprave, 
Ružićeva 14 

 
 
 

 Prisutni: 
- Mirjana Vasić, Ivanka Smojver, Nives Borozan, Robert Baus, tajnik MO 

 
Predsjednica VMO Mirjana Vasić predložila je sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog izmjena komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
Izvjestitelj: tajnik MO 

2. Problematika javnog reda i mira na području MO, uspostava suradnje s MO Školjić-Stari 
grad i MO Luka 
Izvjestitelj: tajnik MO 

3. Prijedlog promjene rasporeda i dinamike pometanja i pranja Ružićeve ulice 
Izvjestitelj: tajnik MO 

4. Razno 
 
 
Koji je jednoglasno prihvaćen. 
Zapisnik s 35. sjednice jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 1 
 
        Tajnik MO upoznao je Vijeće s informacijom/prijedlogom voditelja Službe održavanja 
prometnica g. Eliom Biasiolom koji je, nakon zajedničkog obilaska terena, predložio da Vijeće 
odustane od planiranog komunalnog prioriteta za 2022. godinu : 
 

 
 
         Naime, kako je naknadno utvrđeno izvođenje ovog zahvata odvijalo bi se na terenu koji nije u 
vlasništvu Grada Rijeke, već Luke Rijeka ili Lučke uprave, a i sama situacija na terenu ukazuje da 
je prvotno planiran iznos nedovoljan za iole kvalitetniju sanaciju. 
 
        Vijeće je prihvatilo prijedlog g. Biasiola, kao i prijedlog da se za navedeni iznos predloži neki 
drugi zahvat u nadležnosti Rijeka plus-a. 
 
 
 

Uklanjanje nepoželjne vegetacije na stijenskom pokosu 

južno od zgrada u Ulici Šetelište 13. divizije od kbr. 4 do 

kbr. 10

RP 30.000,00 Kurilić



 
 
AD 2  
 
 Tajnik MO upoznao je Vijeće s inicijativom VMO Školjić-Stari grad za zajedničkim sastankom 
predsjednika VMO Centar-Sušak, Luka i Školjić-Stari grad u cilju dogovora oko zajedničkog nastupa 
prema Gradu Rijeci, policiji i inspekcijskim službama, a po pitanju problematike javnog reda i mira i 
narušavanja kvalitete života stanara do kojeg dolazi uslijed noćnog rada brojnih ugostiteljskih 
objekata u centru grada. 
          Obzirom na situaciju koja postaje problematična ponovnim otvaranjem dva noćna kluba u 
Ružićevoj ulici, VMO se složilo da ju ova tema iznova aktualizirana i na području ovog MO te se 
složilo s potrebom održavanja ovakvog sastanka. 
 
AD 3 
 
        Nastavno na prethodnu točku, VMO je prihvatilo prijedlog predsjednice VMO da se uputi zahtjev 
Gradu Rijeci za promjenom rasporeda i dinamike čišćenja Ružićeve ulice i to da se ista pometa 
ponedjeljkom, petkom i subotom u 1. smjeni, a pere ponedjeljkom u 3. smjeni. 
        Promjena se traži zbog onečišćenja ulice do kojeg dolazi najviše četvrtkom, petkom i subotom 
po zatvaranju noćnih klubova. 
 
AD 4 
 
        Vijeće je donijelo zaključak: 

a) Da se uputi dopis Gradonačelniku u kojem bi se zatražila informacija o namjerama uređenja 

i namjene površina i budućem izgledu Ružićeve ulice nakon odlaska „Plodina“ 

b) Da se uputi dopis „Rijeka plusu“ u kojem bi se zatražila informacija o poduzetim radnjama 

oko revizije parkirnih zona u centru grada, a što je najavio direktor Rijeka plus-a na sastanku 

s predsjednicom VMO i što je od značaja za brojne građane na području MO 

 
Sjednica je zaključena u 19.00 sati.    
 
 
Zapisničar:                                                                                                za VMO 
Tajnik MO                                                                                             Predsjednica    
Robert Baus                                                                                         Mirjana Vasić 


